
Jegyzıkönyv 
 
Készült Baté Önkormányzat Képviselı-testületének 2010. november 24-én tartott képviselı-
testületi ülésérıl.  
 
Jelen vannak:  
Zsalakó Ernı-polgármester 
Bızsöny András 
Gobányi Sándor 
Pápai Adrienn 
Tombor János-képviselık 
Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
Bischofné Szőcs Erika- gazd. Vezetı 
 

- Zsalakó Ernı-polgármester köszönti a testületi ülésen megjelenteket. Megállapítja, 
hogy a testület határozatképes, mivel az 5 fı képviselıbıl 5 fı jelen van. Ismerteti a 
napirendi pontokat és megkérdezi, hogy van-e más javaslat. Javaslatot tesz az 1. 
pontot kiegészíteni a Taszári Általános Iskola alapító okiratának elfogadásával és a 
Szász Endre Általános Iskolai Alapítvány támogatási kérelmével és a 9. pontot egy 
fakivágási kérelemmel. A testület a módosított napirendet egyhangúlag elfogadta és az 
alábbi napirendeket tárgyalja.  

 
Napirendek:  

 
1. Egyéb tájékoztatások, elmúlt ülés óta történtekrıl 

                Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

2. Alpolgármester választása, eskütétele, tiszteletdíjának és költségtérítésének 
megállapítása 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 

 
3. Az Önkormányzat 2010. évi ¾ évi gazdálkodásáról,  költségvetési rendelet 

módosításáról, Esély Alapszolgáltatási Központ ¾ évi gazdálkodásáról  
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı  
 

4. Állattartási rendelet felülvizsgálata 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

5. Decemberi ünnepségekrıl  
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester  
 

6. Önkormányzat új honlapjáról  
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Bızsöny András 
 

7. Kerékpár-tároló pályázat beadásáról 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

8. Templomi orgona beszerzésének támogatásáról 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester  
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9. Fakivágásról 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

10. Szociális ügyek – zárt ülésen 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester  

 
 
Napirendek tárgyalása:  
 
1. Egyéb tájékoztatások, elmúlt ülés óta történtekrıl  
    Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

- Zsalakó Ernı-polgármester kéri az ügyrendi bizottság elnökét Tombor Jánost, hogy 
tájékoztassa a testületet a vagyonnyilatkozatokról.  

 
- Tombor János-ügyrendi bizottság elnöke elmondja, hogy minden képviselı és a 

polgármester is határidıben eleget tett a vagyonnyilatkozat-tételei kötelezettségének.  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester az írásos elıterjesztést az alábbiakkal egészíti ki:  
- Szekeres Katalin  9 hónapra 100%-os Munkaügyi Központos támogatással  -  bér és 

járulék és utazási költség – felvételre került az önkormányzathoz, aki segít a 
körjegyzıségnek és a honlap kezelésébe is besegít.   

- A „Pergóla” - Betlehem építése folyamatban van, zsindelyfedés rákerült, festés 
megtörtént, aljzatburkolását el kell végezni A Közmővelıdési Egyesület is jól áll ezzel 
a feladattal. 

- A Zenélı templomok programsorozat keretében dec. 4-én 17.15-kor kezdıdik a 
templomban egy  furulya, trombita és orgona elıadás, utána az elkészült Betlehemhez 
vonulnak, ádventi gyertyagyújtás, mősor lesz  és szeretetvendégség. 

- A falu karácsonyfa rendben lesz, a világítás is. 
- A többcélú kistérségi társulás megalakult – Dr. Sárhegyi Judit Szentbalázsi 

polgármestert választották elnöknek, az  elnökségi tagok között, mint 
polgármesterként szerepel ı is. A  három mikrotérség  megmaradt, de a székhelye 
jövıben egyiknek  nem Igal, hanem  Mosdós lesz.   

- A Vörös Iszap károsultaknak  átutalásra került a támogatás.  
- A kapott élelmiszercsomag kiosztása folyamatban van,  200 csomagot oszt ki az  

Esély Központ. A rászorultsági kategóriánál széleskörő egyeztetés került lefolytatásra 
a  civil szervezetek, kisebbségi önkormányzat, nyugdíjas klub, hivatal és Esély által, 
hogy a legmegfelelıbb helyre juthasson a csomag.   

- Akadálymentesítési pályázat hiánypótlását befogadták.  
- Siófokon voltak a múlt héten  jegyzık-polgármesterek értekezletén.  
- Az OTP is tartott  értekezletet. Mindkettın érzékeltették, hogy jövıre a finanszírozás 

nem nagyon változik pozitív irányba, átalakul a közcélú munkavégzés is, errıl minden 
képviselı  kapott egy tájékoztatást. 

-   A Somogyvíz Kft. taggyőlésén új elnökséget  választottak,  a taggyőlés a következı 
ülésre  felülvizsgálja, hogy a  központi költséget hogyan oszlanak meg, ezt  a 
decemberi taggyőlésen tárgyalják.  

-  Tegnap volt Taszáron az általános iskolával kapcsolatos  Tanács alakuló ülése, ahol 
az iskola  ¾ évi beszámolóját fogadták el, elnök és az elnökhelyettes személye maradt 
a korábbi. Valószínőleg új alapokra kívánják helyezni a tanácson belüli szavazási 
arányt, úgy, hogy a tanulók arányában szavaznának az iskolát fenntartók, társulási 
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megállapodás finanszírozási részét indítványozzák átalakítani. A jól bevált szisztéma  
nem megfelelı számukra,  a normatíva feletti elosztáson kívánnának változtatni. 

- Javasolja itt a Tanács ülésen kiosztott Alapító okirat módosítását és egységes 
szerkezetbe foglalását elfogadni. Kéri a körjegyzıt, hogy a lényeget ismertesse.  

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı ismerteti a taszári körjegyzı által a Tanács ülésen 

is elmondottakat, hogy miért változik az alapító okirat, amit fel is olvas.  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester kéri a testületet, hogy szavazzanak! 
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
144/2010./XI.24./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a Taszári Általános Iskola és Napköziotthonos Óvoda 
módosított alapító okiratát elfogadja a mellékletben foglaltak szerint.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
145/2010./XI.24./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a Taszári Általános Iskola és Napköziotthonos Óvoda 
egységes szerkezetben foglalt alapító okiratát elfogadja a mellékletben foglaltak szerint.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
 

  
-  Tombor János: Jelzi, hogy a Dózsa György  utcában sok kutya kóborol az utcában. 

Továbbá jelezték a lakosok neki azt, hogy a  pénteki tüzelést meg kellene szüntetni.  
Kedd, csütörtökön nincs tüzelés, de akkor is sokan tüzelnek, ezt rendezni kell. Akár a 
településırnek is jelezhetnének ez ügyben.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármeser: A településırnek jelzi, hogy figyelje a kóbor ebeket is, és 

jelezzen. 
 

- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı: Ez több helyen probléma, a kóbor ebeket be 
kellene fogni, de nincs erre megfelelı személy,  aki befogná.  Marcaliban van egy 
ilyen telep, de ık elég drágán kötnek szerzıdést. Ha a településır jelzi, hogy valakinek 
a kutyája kóborol és a gazdája beazonosítható, akkor szabálysértésben el lehet járni. 

 
-  Gobányi Sándor- utána kellene nézni annak, hogy van-e sintérképzés, ebben az  

állatorvos segítségét is ki kellene kérni, akár ı is csinálhatna egy ilyen vállalkozást. 
 



 4 

- Zsalakó Ernı: A pénteki tüzelést meg lehet vizsgálni, akár a  jövı évi munkatervben 
ezt napirendre tőzni, hogy ezt vizsgálja felül a testület. Akár a hulladék levelet jó 
lenne komposztálni, utána lehetne belıle fekete földet készíteni és értékesíteni.  

 
- Tombor János: Az ifjúság kérését tolmácsolja, abban, hogy mivel az  ifjúsági klub a 

mővelıdési ház melletti kisteremben megszőnt,  a sportöltözınél lévı tetıteret 
szeretnék megkapni.  

 
- Zsalakó Ernı- polgármester-  amint  értelmes programmal jönnek a fiatalok errıl lehet 

tárgyalni.  
 

- Tombor János: Kérdésként merült fel a lakók részérıl, fıleg az új kerékpárútnál, hogy 
meddig kell a havat eltakarítani a járdáról a lakóknak. 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester: úgy gondolja, hogy ezzel nincs probléma, mivel  eddig is 

tudták takarítani, ez után is kell.  
 

-  Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı: a közterület rendeletbıl idézi az ide vonatkozó 
szakaszt, hogy az  ingatlan melletti járdaszakaszt 1 méterig kell legalább letakarítani a 
rendelet alapján a lakóknak.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester: a kistraktor nem alkalmas a kerékpárúton a hó eltolására. 

 
-  Bızsöny András: Az új honlappal kapcsolatban az egyesületekkel , intézményekkel is 

fel kell venni a kapcsolatot és az általuk adott adatokat, az új dolgozó akár 1 hónap 
alatt  rendben tudná tenni, akár ez  február 1-jével  el is készülhetne. Ezen belül akár 
cégek is lehetnének a honlapon. Milyen mikrok alakultak a kistérségen belül?  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester:  Az új mikro Mosdós- Igal helyett, Somogyjád és a  

Zseliciek alkotják a 3. mikrotársulást.  
 

- Bızsöny András: Jelezték neki, hogy eltőnt valakinek a kutyája, valószínőleg ellopták. 
Állítólag elütötte a kutyát egy kocsi,  és eltemették a kutyát a közcélúak,  de nem 
tudták a gazdának megmondani,  hogy hová lett elmetetve. Továbbá jelezték neki azt 
is, hogy elvágta valaki a kezét és a háziorvos nem fogadta, mondta neki hogy menjen 
be az ügyeletre? Mi ilyenkor a teendı?  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester : Tudomása szerint is a balesetire küldte az orvos, 

következménye lehet a  család a kártyáját elviszi, ha nincs megelégedve.  
 

-  Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı: Szakmailag az önkormányzatnak nincs joga a 
háziorvos döntéseit felülvizsgálni,  panaszt lehet tenni a betegjogi képviselınél. 

 
-  Pápai Adrienn:  úgy tudja, hogy Bacsi Jenı a betegjogi képviselı. 

 
- Gobányi Sándor : Véleménye szerint az  orvos tudja, hogy meddig tart a szakmai 

kompetenciája. Kompetenciája az önkormányzatnak ebben tulajdonképpen semmi 
sincs. Ez hasonló eset, mint amikor a  méhészszövetség képviselıivel beszélget az 
önkormányzat, elmondja a javaslatát,  de rendeletet az önkormányzat alkotja meg. 
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-   Tombor János: Javasolja, hogy a  nagyteremben lévı  székek és asztalok lábát be 
kellene húzatni kárpitossal, hogy az új parkettát ne karcolja.  

 
-  Zsalakó Ernı-polgármester : Ez költségvetés kérdése, sajnos a rátett védı lejön a szék 

lábáról.  
 

-  Gobányi Sándor: Megkérdezi, hogy az új hölgynek  munkaköri leírása van-e? 
 

- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı : igen, ez  egyeztetés alatt van, ugyanazt csinálja 
mint a korábbi hölgy, de még kiegészül az önkormányzat által kért honlap feltöltési 
stb. dolgokkal, amit a polgármesterrel egyeztetnek, ezt már holnapután megkapja. 

 
-  Zsalakó Ernı-polgármester elmondja, hogy a Szász Endre Általános Iskoláért 

Alapítvány támogatási kérelemmel fordult az önkormányzathoz, az elnyert 
kerékpárokhoz láthatósági mellények és kerékpár sisakok beszerzésére. Javasol 
részükre 10.000,-Ft támogatást megállapítani.  Nagyberki önkormányzattól  40 e Ft-ot 
kaptak.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
146/2010./XI.24./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a Nagyberki Szász Endre  Általános Iskoláért 
Alapítvány részére 10.000,Ft támogatást állapít meg a kerékpárok biztonságos 
használatához szükséges láthatósági mellény és kerékpár sisakok beszerzésére. Kéri a 
polgármestert a támogatás utalására.  
 
Határidı. Azonnal 
Felelıs: polgármester 
   

 
2. Alpolgármester választása, eskütétele, tiszteletdíjának és költségtérítésének 

megállapítása 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester   

 
- Zsalakó Ernı-polgármester alpolgármesternek  Gobányi Sándor képviselıt javasolja. 

Megkérdezi, hogy vállalja e a jelölést a képviselı?   
 
- Gobányi Sándor- vállalja a jelölést és kéri, hogy indokolja meg a polgármester a 

jelölését.   
 

- Zsalakó Ernı-polgármester elmondja, hogy azért gondolt rá, mivel már  régóta együtt 
dolgoznak,  a képviselı úr eddig is alapos véleményével, elıkészítésével és 
utánajárásával komoly segítsége volt a munkának, korrektül együtt tudtak mőködni, és 
úgy gondolja, hogy  megfelelıen tudná ıt képviselni és helyettesíteni szükség esetén, 
ha  távolléte ezt kívánná. Képviselıkkel és a településen élıkkel is kapcsolatot tart. 
Javasolja, hogy  a szavazást bonyolítsa le az ügyrendi bizottság titkos szavazással, a 
nyílt ülésen való tárgyaláshoz a képviselı írásban hozzájárult. 
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- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı kéri a jelöltet, hogy nyilatkozzon az érintettségérıl. 
He nem jelenti be érintettségét a testületnek kell dönteni a kizárásról.    

 
-  Gobányi Sándor –  bejelenti az érintettségét és nem kíván szavazni.  

 
- Zsalakó Ernı – polgármester a szavazás lebonyolításáig szünetet rendel el. 

 
Szünet 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester kéri az ügyrendi és jogi bizottság elnökét, hogy ismertesse 

a titkos szavazás eredményét.  
 
- Tombor János ügyrendi és jogi bizottság elnöke ismerteti a szavazás eredményét. Az 5 

fı képviselıbıl 4 fı szavazott. Az eredmény 2 igen szavazat és 2 nem szavazattal nem 
választott alpolgármestert a testület.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 2 nem 2 igen 1 tartózkodással nem döntött 
az alpolgármester megválasztásáról. Nem született minısített többségő döntés.  
 

 
3. Az önkormányzat 2010. ¾ évi gazdálkodásáról, költségvetési rendelet 

módosításáról Esély Alapszolgáltatási Központ ¾ évi gazdálkodásáról  
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester: Az önkormányzat kiadásai, bevételei arányosan 

teljesültek, a  likviditást tartani tudta az önkormányzat, remélhetıleg realizálódik a 
támogatás megérkezése is . 

  
- Bızsöny András:  Hogyan lehet az önhikibe, a 6/3-as támogatásban részt venni és 

támogatást szerezni? 
 

- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı a jövıben ez egyre nehezebb lesz, ha lesz ilyen 
forrás, szigorúan vizsgálják az önkormányzatokat, hogy a hitelkorlátokat  betartották-e 
és tényleg önhibáján kívül esett fizetésképtelen helyzetbe, megnézik, hogy  milyen 
pénzeszközökkel rendelkeznek.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester: Az is meg fogják vizsgálni, hogy mennyi az önként vállalt 

feladatokra elköltött pénz. Ha nincs más kérdés, javasolja elfogadni a beszámolót, 
majd a költségvetési rendelet módosítását.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza: 

 
147/2010./XI.24./ sz. Baté Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete az önkormányzat 2010. ¾ évi  gazdálkodásáról szóló 
beszámolót 101.990 e  Ft kiadással és 111.559 e Ft teljesített bevétellel elfogadja a 
mellékletben foglaltak szerint.  
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
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 Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotja:  
 
12 /2010./XI.25./ sz. Baté Község Önkormányzat Képviselı-testületének rendelete a  
Baté Község Önkormányzata 2010. évi költségvetésérıl szóló 
1/2010. (II.16.) önkormányzati rendelet módosításáról  
/a rendelet a jk. melléklete/  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester az Esély ¾ évi beszámolója  52%-kal  teljesült a 
finanszírozás oldalán Baté részérıl, ez azért van így, mivel a költségvetés 
elfogadásakor 700 e Ft-tal kevesebb összegben fogadta el az önkormányzat, mivel az 
elsı elfogadás után küldték meg, hogy számítási hiba történt, de ezt az a testület már 
nem fogadta el. Valószínőleg ezt a 700 e Ft-ot sikerült kigazdálkodni az 
intézménynek, mivel  1 dolgozó táppénzen volt és közcélú dolgozót adott az 
önkormányzat. Úgy tudja, hogy a korábbi per helyett a  Nagyberki térséggel próbálnak 
egyezségre jutni, és várhatóan a behajtás is sikerrel jár.  Ha sikerül ez a pénzbehajtás, 
akkor ebbıl Baténak is lesz  forrása, mivel ez részben  ez az összeg Batéból is el lett 
vonva, hiszen bútorok lettek ígérve az intézményhez, de ez nem valósult meg, mivel 
ezen pénz is a perre lett költve. Úgy gondolja, ha az a pénz bejön, akkor remélhetıleg 
komoly bútorokkal be lehet rendezni az intézményt. Remélhetıleg ez az összeg 
megtérül. 

 
- Gobányi Sándor : Ki volt a hibás ebben? Volt egyeztetés Taszáron? Le volt ez írva, 

hogy bútorok lesznek beszerezve.  
 

-  Zsalakó Ernı-polgármester: A korábbi vezetı tett erre ígéretet, az önkormányzat ezért 
küzd  a pénzért. 

 
- Bızsöny András: javasolja, hogy ez a  bútor legyen megnézve, hogy hogyan volt?  

 
- Gobányi Sándor: javasolja, hogy a vezetı felé menjen egy hivatalos kérdés, hogy a 

polgármester által hivatkozott, korábban megígért  bútorzat cseréjét mikor tervezik, 
vagy milyen lehetıséget lát rá? 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester javasolja elfogadni a beszámolót a kiegészítéssel. 

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
148/2010./XI.23./ sz. Baté Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete az Esély Alapszolgáltatási Központ ¾ évi 
beszámolóját 32873 e Ft teljesített bevétellel és 30.887 e Ft teljesített kiadással elfogadja.  
Kéri a polgármestert, hogy az Esély vezetıjétıl a batéi nappali intézménybe beszerzésre 
tervezett bútorokról nyilatkozzon, hogy mikorra várható?  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
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4. Állattartási rendelet felülvizsgálata 

Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
 

- Zsalakó Ernı-polgármester:  Nem tartja indokoltnak a rendelet  módosítását, az írásos 
elıterjesztésben leírtak szerint.  

  
- Bızsöny András : Megnyugtatta ez a dolog, hogy sikerült lerendezni a méhek 

problémáját. Ez talán precedens lehet, de úgy gondolja, hogy ezt a rendeletet  
bármikor elı lehet venni. Major telepen ismét van állattartás,  állítólag már jönnek az 
„illatok.”  Vissza lehetne erre térni  esetleg tavasszal, hogy hol milyen állat tartható. 

 
- Gobányi Sándor: van bejelentési kötelezettség a méhtartónak, hogy mennyi családot 

tart arról. 
 

- Zsalakó Ernı-polgármester: úgy érzi, hogy  elérte a célját, remélhetıleg mőködni is 
fog ez így a továbbiakban.  Nem javasolja a rendelet módosítását.  

 
A képviselı-testület a javaslattal egyetértett, a rendelet nem kerül módosításra.  
 

5. Decemberi ünnepségekrıl:  
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester: át kell gondolni a korábbi évek hagyományait. Jó és régi 

dolog volt a támogatás az idıseknek, rászorultaknak,  talán az idei évi költségvetés 
adna lehetıség  a támogatás növekedésre, de nem biztos, hogy ezt tovább fenn tudná 
tartani az önkormányzat.  

- A gyerekeknek a Mikulást javasolja, mivel ez régi hagyomány,  1200 Ft-ot 
gyermekenként, amelyhez a kisebbségi önkormányzat is biztosít  45.000,-Ft összegig 
támogatást, amely egy  300 Ft-os mikulásra lesz elég.  

- Sok rendezvény lesz most decemberben is. 
  
- Gobányi Sándor: Most karácsonyra kap  csomagot sok család  kb. 200. Akinek 

ténylegesen nem jut, azokkal kellene, egyedül állókat és ahol  családok 
munkanélküliek, gyerekeseknek. Akár lehetne mősort adni, ha van rá igény. 

  
- Bızsöny András: A helyi   nyugdíjasklub a kirándulásaival a saját tagjait ellátja, ha ezt 

is elvesszük a többiektıl, akkor maradnak a nyugdíjasklub rendezvényei . Esetleg az 
idısek hónapjának megünneplése is lehetne. 

   
- Gobányi Sándor A nyugdíjasklub nem zárt szervezet, ennek okai vannak. Ádventi 

rendezvényre meg kell hívni minden lakost. 
 

- Bızsöny András Ez azz 1000,-Ft-os támogatás régebben magasabb összeg volt, ez 
nem jó megoldás, ezen változtatni kell. 

  
- Gobányi Sándor: úgy gondolja, hogy  igazi rászoruló kb. 40 van a faluban. Ha 

indokolt a támogatás, nincs jövedelmük, de van gyerekük, akkor az rászoruló. 
  



 9 

- Zsalakó Ernı- polgármester : Ha elkészül a Betlehem, akkor lehetne akár minden 
gyertyagyújtásnál szeretet – „kaja”. 

 
- Gobányi Sándor: ezt nehéz lenne megoldani, idıjárás függı is. 

  
- Tombor János: a gyerekek részére a  mikulással egyetért, képviselık ebben 

besegítenek. Az  1000,-Ft-os támogatással  nem ért egyet. Vacsorán kellene el 
gondolkodni. Más faluban van egy nemzeti vacsora pl. március 15-én. Ha valakit ki 
akarna tüntetni például az önkormányzat, akkor azt  ezen a rendezvényen lehetne. 

  
- Zsalakó Ernı-polgármester: Sajnos helyhiány miatt nem lehet  ennyi embert leültetni 

télen, csak nyáron kint a focipályán. 
  

- Bızsöny András:  A falukarácsonyra mindig többet eljönnek, talán  a közösség miatt 
is. Nyugdíjas közösség megvendégelését meg lehetne oldani akár októberben is. 

  
- Gobányi Sándor mősort lehetne akár csinálni karácsonyra. Az elsı gyertyagyújtás 

lehetne a közösségi ünnep, december 4-én. Akár 200 e Ft-ot lehetne arra szánni, hogy 
egy gálamősort szervezne az önkormányzat. Ezzel az önkormányzat új hagyományt 
teremtene,  mindenkit  meglehetne hívni. 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester : Lehetne akár egy pohár pezsgıvel koccintani. 

  
- Bızsöny  András: Akár lehetne egy „Baté”-s poharat is  csináltatni, utána 

hazavihetnék emlékbe. 
  

- Zsalakó Ernı-polgármester: A vitát lezárva javasolja, hogy december 18-ára 
szervezzen az önkormányzat egy gálamősort 150 e Ft-ból, továbbá egy pohár 
pezsgıvel legyen koccintva, mindenkit hívjon meg az önkormányzat. 14 éves korig, 
pedig 1200,-Ft/fı értékő mikuláscsomagot javasol, amit a kisebbségi önkormányzattal 
közösen vett ajándékkal ad át.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
149/2010./XI.24./ sz.Baté Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 2010. december 18-ára karácsonyi gálamősort 
szervez, amelyre minden batéi állampolgárt egy közös koccintásra meghív.  
A mősorra 150.000,-Ft-ot hagy jóvá.  
Kéri a polgármestert a mősor megszervezésére.  
 
Határidı: 2010.12.18. 
Felelıs: polgármester 
  
Baté önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
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150/2010./XI.24./ sz. Baté Önkormányzat Kt. határozat: 
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a batéi állandó lakosú 0-14 éves korú gyermekek 
részére 1200,-Ft/fı értékő mikulás csomagot biztosít, amit a kisebbségi önkormányzattal 
együtt adott ajándékkal ad át a mikulás ünnepség keretében.  
 
Határidı: 2010.12.05. 
Felelıs: polgármester 

 
6. Önkormányzat új honlapjáról:  

Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester tájékoztatja a képviselıket, hogy az akadálymentesítési 
pályázathoz is  kellett  ez az új akadálymentes honlap. Hetek kérdése és beindulhat 
ennek a használata is. 

  
-  Bızsöny András: kapott egy hiánypótlást  a pályázatra az önkormányzat, hogy egy 

tanulmányt kell az akadálymentes honlapról  készíteni „A” jel ő akadálymentesítés volt 
beleírva. Elıször tanúsítványt kellett volna, tanulmányt is cég végezhetne, ennek 
alapján írták le a kritériumokról a munkát, ezzel a honlap   teljes akadálymentesítése 
elkészült. 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester: az új dolgozóval remélhetıleg be tud indulni ez a program 

is,  aktualizálás, frissítése a honlapnak. 
 
- Gobányi Sándor -  mi lesz a régi honlappal? 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester meg lesz szüntetve, minden adatot át kell tenni az újra.  

 
- Gobányi Sándor : A pályázatíró ezen költségeket bele tehette volna a pályázatba. 

 
-  Bızsöny András: Egy ilyen  honlap elkészítésre is lehetett volna külön pályázni akár 

8-10 milliót. Máskor ezt figyelembe kellene venni, egyedi jellegő portáloldala van 
most az önkormányzatnak.  

 
- Gobányi Sándor: úgy néz ki, hogy most már a  kezelı kérdése is  megoldódik, az új 

dolgozóval.  
 

-  Bızsöny András: Majd a koncepció készítésekor akár külön költségként  lehetne 
településmarketing költségre elkülöníteni összeget. 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester javasolja  a költségek elfogadását áfával együtt.   

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 4 igen 1 tartózkodással az alábbi határozatot 
hozza:  
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151/2010./XI.23./ sz. Baté Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a Web200 Kft. által elkészített batéi új honlap 
költségeire 295.000,-Ft + áfa összeget jóváhagy.  
Kéri a polgármester a számla kifizetésére.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
 

 
7. Kerékpár –tároló pályázat beadásáról  

Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester   
 

- Zsalakó Ernı-polgármester Megkereste egy pályázatíró, aki felajánlotta ezt a pályázat 
készítési lehetıséget. A  pályázattal 10 férıhelyes kerékpár tárolót lehetne kialakítani 
a  kultúrház udvarában, teleház udvarban és tőzoltószertár mögött. Van 
kommunikációs költsége  is ennek, projekt, amely az összköltség 20-40%-ig mehet. 
Meg van az is, hogy mi mibe kerül. Akár lehetne a tőzoltószertárhoz egy  zuhanyzót is 
tenni. A tervezett 6.700 e Ft-os beruházáshoz csak  5%-os önerı kell, ebbıl  2 millió 
lenne a  kommunikáció, kampány. Biztosítani kell, hogy  20 év alatt csak 20%-kot 
romolhat az állaga az eszközöknek. Ebben még további egyeztetés kell. 

 
 

- Bızsöny András : Úgy gondolja, hogy fel kell venni a kapcsolatot azzal, aki 
Nagyberkibe csinálta ezt a pályázatot. 

  
- Gobányi Sándor- valószínőleg a forrásokat is be fogják fagyasztani és erısítik a 

monitoringot.  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester javasolja ezt a pályázati lehetıséget még áttanulmányozni 
és más pályázatírónál is tájékozódni, addig ezt elhalasztásra javasolja. 

 
A javaslattal a testület egyetértett.   

 
8. Templomi orgona beszerzésének támogatásáról: 

Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester javasolja a támogatást 70.000,-Ft összegben orgona 
beszerzéséhez a Batéi Egyházközség részére.  

  
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
152/2010./XI.24./ sz. Baté önkormányzat Kt. határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a batéi templom orgona beszerzéséhez 70.000,-Ft-
tal hozzájárul a batéi egyházközség részére.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester  
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9. Fakivágásról 

Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
 

- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı elmondja, hogy Kuti Jánosné Baté, Kinizsi u. 29. 
szám alatti lakos kérelemmel fordult az önkormányzathoz, hogy a háza elıtti 3 db 
öreg, elszáradt meggyfát ki szeretné kivágni. Mivel ez közterületen van, az 
önkormányzat hozzájárulása kell hozzá.  

 
- Gobányi Sándor: Úgy gondolja, hogy sajnos tényleg  nem élnek a fák, ha a helyszíni 

szemle megerısíti akkor javasolja ıs is . 
 

- Zsalakó Ernı-polgármester javasolja, a testület hozzájárulását  a kivágáshoz.  
 

Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
153/2010./XI.24./ sz. Baté Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete – mint a közterület tulajdonosa, - hozzájárul 
ahhoz, hogy Kuti Jánosné Baté, Kinizsi u. 29. szám alatti lakos az ingatlana elıtti 
közterületen lévı 3 db öreg és elszáradt meggyfát kivágja.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester,körjegyzı 

 
 

- Gobányi Sándor: korábban javaslatot tett arra, hogy a leköszönı képviselıket a 
jelenlegi képviselı-testület elismerésben részesítse, kéri ezt határozatba foglalni. 
Továbbá javaslatot tesz arra, hogy  a korábban a Batéért dolgozó tanács tagok, 
képviselık is részesüljenek valamilyen elismerésben.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz arra, hogy utólag szavazzák ezt meg a 

képviselık, hogy a most leköszönı Fonai Jenı –alpolgármester, Bankics Krisztián –
képviselı, Szíjártó Józsefné képviselı, Wittmann Dezsı képviselıt a képviselı-
testület az eddig végzett munkájáért egy  emlékplakettel díjazza. Javasolja továbbá, 
hogy a testület mérje fel azt, hogy a  régi testületi tagok, tanács tagok, vb. tagok akik a 
közszolgálatáért tettek szintén kapjanak valami elismerést a közel jövıben.  

 
-  Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı : lehet erre  akár külön díjat is alapítani egy 

rendelettel. 
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
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 154/2010./XI.24./ sz. Baté Önkormányzat Kt. határozat:  
 

Baté Önkormányzat Képviselı-testülete az októberben leköszönı négy képviselı- testületi 
tagnak megköszönve a közért végzett munkájukat és azt elismerve egy emlékérmet adományoz, 
amelyet a közös képviselı-testületi ülésen átadott a polgármester az alábbi volt testületi tagok 

részére: 
Fonai Jenı- alpolgármester 
Bankics Krisztián –képviselı 
Szíjártó Józsefné – képviselı 
Wittmann Dezsı –képviselı. 

 
 A képviselı-testület elhatározza, hogy a közel jövıben a korábbi években Batéért dolgozó 
képviselık, volt tanács tagok munkáját elismeri, ennek megvalósítását a jövı évi 
munkatervében napirendre tőzi.  
 
Határidı: azonnal, ill. 2011.02.15. 
Felelıs: polgármester 
 
A polgármester zárt ülést rendel el, a testület így folytatja tovább a munkáját.  
 

K.m.f. 
 
 
Zsalakó Ernı                                                     Patakiné Kercsó Szilvia 
polgármester                                                     körjegyzı  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


